

「因為父怎樣在自己有生命、就賜給他兒子也照樣在自己有生命。」 (約 四26)

禱告事項和議程:

中華基督教福音協進會 [www.ccea.org.tw](http://www.ccea.org.tw) 「散聚」和宣教教育事工

在四個監獄和拘留中心，幾千個外國犯人，第一次聽到福音。泰國基督徒退休會（6月的前兩個週末）幫助120人提升信心，四位參加的非基督徒這時候決定要將自己的生命獻給基督。夏天的時候有更多的同工迫切需要的話。（電話0919321732）。最近開幕的第11間泰國教會。



Recently in four prisons thousands of foreign inmates heard the Good News for the first time. The Thai Christian retreats (first two weekends of June) helped more than 120 participants in their faith, four attending non-Christians decided to become Christians. During summer many more helpers are urgently needed. (call 0919321732). The 11<sup>th</sup> Thachurch just recently opened.

我們非常感謝神能夠聯繫新的對耶穌有興趣的人。石碑長老信友堂準備30周年紀念教會增長感



恩崇拜。我們看見在 <http://haudenschild-com.blogspot.com> 改變環境中的一個新的世代要求為自己的人生方向接收一些好的議建。教會今年將有三個短宣隊（一個到南非，兩隊去台灣和澎湖），這反映許多台灣教會在夏季時所作宣教方式：他們想傳耶穌的好消息祝福未得世界。請為台灣教會在他們的夏季宣教禱告。

We are thankful for new contacts to people with a desire to find out more about Jesus. Our “Diaspora” church in Taipei, is preparing 30<sup>th</sup> years of church-growth. A new generation asks for direction for their lives in a changed environment but feels challenged by the same love of our LORD. The church sends three short term teams (one to South Africa, two teams to other areas of Taiwan and Penghu) reflect what many churches in Taiwan try to develop during summer time: blessing the unreached world with the best news about Jesus in spiritually dry areas. Pray for them and the churches of Taiwan.

國際差傳協會(SEND International) [www.sendtaiwan.org](http://www.sendtaiwan.org); [www.send.org](http://www.send.org)

SEND Taiwan Sending has found an alternative place to meet for its monthly prayer meeting in Taipei. (<http://taipeimissionprayer.blogspot.com>) .The goal is with our prayers to support Taiwan missionaries in cross-cultural mission ministries. Continue to pray for the short term teams to come next month and a time of preparation. 國際差傳協會台灣分部在台北已找到了一個替代的地方，以滿足每月禱告會的需要。我們的目標是透過禱告支持台灣的跨文化宣教事工的宣教士。



郝安倫 & 郝姚麗德與郝思源敬上 <http://hau-taiwan.blogspot.com>

Greetings and blessings, Alain, Rita and Joanthan Haudenschild

Accounts:請支持我們:

德國 (Germany): Volksbank Kraichgau, Nr. 269 204 (BLZ 672 919 00), DMG, Haudenschild

瑞士 (Switzerland): Schweizerische Missions-Gemeinschaft, CH-Küsnacht, PC 80-42881-3, DMG, Haudenschild

奧地利 (Austria): RLB OÖ (Kto-Inhaber DMG)Nr. 2675700, BLZ 34000, Verwendungszweck: DMG, Haudenschild

英國 (United Kingdom): Barclays Bank London Code 20-94-67, A/C 60829838 DMG, fam. Haudenschild

Taiwan, R.O.C(台灣): 國泰世華銀行 台北市忠孝東路5段687號, 帳號A/C 0785-0400-3484, 中華基督教福音協進會(Chinese Christian Evangelistic Association)註明: “普世宣教中心給郝安倫全家”